
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 80. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Ju¿ od d³u¿szego czasu z mediów, a tak¿e z sygna³ów p³yn¹cych od wyborców, dowiadujemy siê

o bardzo z³ym stanie autobusów i busów w transporcie zbiorowym.
Dlatego te¿ chcia³bym zapytaæ Pana Ministra, jakie dzialania podjêto w celu poprawienia stanu rze-

czy w tym zakresie, a tak¿e o to, czy we wzmo¿onym okresie ruchu pojazdów, jakim s¹ wakacje, zwiêk-
szy siê czêstoœæ przeprowadzania kontroli.

Bêdê bardzo wdziêczny za informacje o sytuacji w poszczególnych regionach kraju, ze szczególnym
uwzglêdnieniem Ma³opolski.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




